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Beste bewoner, 
 
 
Vernieuwde walkant 
In de vorige nieuwsbrief nr 7 dd juli 2012 meldde het bestuur dat er een gerucht ging dat de grond op 
de vernieuwde walkanten afkomstig zou zijn van het slibdepot. Het bestuur heeft n.a.v. dit gerucht de 
Milieudienst gevraagd uit te zoeken of deze grond vervuild is. De milieudienst heeft contact hierover 
gehad met de uitvoerder. De uitvoerder kon een schonegrondverklaring laten zien. Daarmee is het 
gerucht wat ons betreft uit de wereld geholpen. 
Ook hebben we bij Peter Homan gevraagd of vernieuwing van de walkant onder regulier onderhoud 
valt of dat het een voorschot is op de revitalisering van de Woonschepenhaven. Het valt volgens hem 
onder regulier onderhoud. Op onze vraag waarom bij de eerste twee proefstukken de wal hoger is 
gemaakt dan bij de latere vernieuwde stukken heeft de gemeente ons geen antwoord kunnen geven.     
 
Kasten nutsvoorzieningen op de wal 
Zoals je hebt kunnen zien is de kast bij steiger 6 inmiddels vernieuwd door de gemeente. 
Ondanks de gedane belofte dat daarna ook de overige kasten aangepakt zouden worden is daar tot 
nu toe nog niets aan gedaan. Het wachten is op de revitalisering aldus Peter Homan via de mail. 
 
Stilte voor de storm?!   
Vlak voor de zomervakantie (juli 2012) heeft het bestuur voor het laatst contact gehad met Oscar 
Strijker, projectleider revitalisering Woonschepenhaven. Sindsdien heeft het bestuur niets meer van 
hem gehoord. Wel hebben we op 5 november jl. op de maandelijkse bijeenkomst van het 
Woonschepencomité Groningen van de voorzitter te horen gekregen dat Oscar Strijker zijn functie als 
projectleider neer legt. Het bestuur VWG had het wel zo netjes gevonden als zij hierover rechtstreeks 
door de gemeente zelf geïnformeerd was. Maar wat niet is, kan nog komen.  
 
Bushalte WSH 
Het glazen bushokje bij de ingang van de haven is medio juni van dit jaar kapot geschoten vanuit een 
auto (een bewoner was hiervan getuige). Uiteindelijk is het in september gerepareerd nadat het 
bestuur eerst stadsbeheer Noorddijk en vervolgens wethouder Frank de Vries heeft verzocht om het 
glas te laten repareren. 
 
Geluidsmeter 
Het bestuur heeft besloten een geluidsmeter aan te schaffen waarmee zij zelf metingen kan verrichten 
zowel nu als in de toekomst. Daarmee kan ze zelf een “geluidsdossier “opbouwen. Met de resultaten 
van de metingen kan een toename van de geluidshinder en eventuele overschrijding van de norm 
aangetoond worden.  Het bestuur verwacht dat wanneer de zuidelijke ringweg wordt aangepakt het 
autoverkeer langs de Woonschepenhaven aanzienlijk gaat toenemen via het Sontwegtracé, inclusief 
de Sontbrug. 
  
Bezwaarschrift bestemmingsplan Sontbrug tracé 
Het bestuur VWG heeft namens de leden een bezwaarschrift dd 10 oktober 2012 tegen het 
bestemmingsplan Sontwegtracé ingediend bij de gemeente Groningen. Het bezwaarschrift is ter 
kennisgeving als bijlage toegevoegd aan deze Nieuwsbrief. 
 
Reacties op deze Nieuwsbrief kun je mailen naar de secretaris: mariette.dejong@gmail.com 
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